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Beslutningsreferat af bestyrelsesmøde 13. juni 2023 
 

Alle bestyrelsesmedlemmer var til stede: Lars, Niels og Helen. 

 
 

Udlejning af kælderrum 
Lejen er ikke blevet forhøjet i årevis. 

Vi arbejder med en forhøjelse af lejen for kælderrummene. 
Vi mangler oplysninger om antal kvadratmeter, for de enkelte kælderrum. 
Lejer betaler ikke for forbrug af varme, vand eller el i kælderrummene. 

Vi undersøger, om der er mulighed for at installere forbrugsmålere. 

 
Knallertrum 

Der arbejdes videre med muligheden for at bruge de lukkede knallertrum til udlejning. 
 

Bestyrelsens computer og laserprinter 

Computer og printer vil blive overdraget til den nye bestyrelse. 
 

Forslag til det kommende afdelingsmøde 
Bestyrelsen vil indsende et forslag om, at den kommende bestyrelse konstituerer sig selv. 

Hvis forslaget vedtages af afdelingsmødet, vil der således ikke skulle vælges en formand. 

 
Hængevægte i vaskerierne 

Der er ophængt en hængevægt i vaskeriet ved nr. 10. 

Der bliver nu også ophængt en hængevægt i vaskeriet ved nr. 37. 
 

Klipning af stien bag storskraldsskuret 
Stien, der løber bag storskraldsskuret, ned til Marselis Boulevard, skal vedligeholdes. 

Vi undersøger, hvem der har ansvaret for vedligeholdelsen - Banestyrelsen eller kolonihaverne. 

Stien skal vedligeholdes således, at beboerne i afdelingen kan færdes sikkert på stien. 
 

 
Referent: Helen. 


